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Zápis č. 21 
 

z řádného jednání Akademického senátu  
Ekonomické fakulty VŠB-TUO  

konaného dne 1. 4. 2008 
 

Počet přítomných senátorů: 14 

Omluveni: 1 

Neomluveni : 0 

Hosté: doc. Ing. Josef Fiala, CSc., JUDr. Ing. Igor Kotlán, Ph.D., Ing. Ivana Jánošíková, 

Ph.D. 

 
Program: 
 
Ad1/ Vyhlášení voleb do AS EkF VŠB-TUO na období 2008 – 2011 

Ad2/  Různé 

Předseda AS Ing. Boris Navrátil, CSc. přivítal děkana EkF doc. Ing. Josefa Fialu, CSc., 
předsedu Volební komise pro volbu do akademické komory AS EkF VŠB-TUO JUDr. 
Ing. Igora Kotlána, Ph.D. a místopředsedkyni  komise Ing. Ivanu Janošíkovou, Ph.D. 
Uvedl také, že zapisovatelem této volební komise byl ustanoven Bc. Mgr. Adam Ptašnik, 
Ph.D.  Dále seznámil AS EkF s programem jednání. Na základě prezenční listiny 
konstatoval, že AS EkF je usnášeníschopný. Zápis ověří doc. Ing. Naděžda Klabusayová, 
CSc. a Ing. Radim Lauko. Ing. Boris Navrátil, CSc. seznámil s navrženým programem 
jednání.  
 
Ing. Radim Lauko navrhl vrátit se k jednání AS EkF VŠB-TUO dne 25. 3. 2008, a to 
k ustavení Volební komise pro volbu do studentské komory. Konstatoval, že po zveřejnění 
zápisu z tohoto jednání na webových stránkách fakulty a na nástěnce AS EkF, se na něj 
obrátilo více studentů s připomínkou, že tato komise je složena „jednobarevně“ a že 
nepochopili, proč byli předsedkyní SK navrženi 4 studenti ze studijního oboru Marketing a 
obchod, když nikdo z členů SK tento obor nestuduje. Navrhl doplnění této komise o další 
členy a uvedl dva důvody, proč tak učinit:  

1. Jednobarevné složení může vést k pochybám ohledně nezávislosti volební komise a 
následně ke zpochybnění výsledků voleb.  
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2. Nízký počet členů volební komise může narušit hladký průběh voleb. V minulých 
volbách byla komise  rovněž vícečlenná (předseda AS EkF upřesnil, že 11 členná, z toho 
byli 2 doktorandi), a to zajišťovala volby pouze na detašovaném pracovišti ve Valašském 
Meziříčí, kdežto nyní budou volby probíhat rovněž v Uherském Hradišti 

 

Na základě uvedených argumentů požádal senát o dovolení dalších členů této volební 
komise a předložil písemný návrh se jmény 6 kandidátů: 

Ing. Petr Gurný, 2. ročník dokt. studium, obor finance 

Martina Holcová, 1. ročník NMgr., obor Eurospráva 

Lucie Holková, 1. ročník  NMgr., obor Ekonomika podniku 

Petr Kubík, 2.  ročník NMgr., obor Ekonomika podniku, 

Ing. Aleš Melecký, 2. ročník dokt. studium, obor Ekonomie 

Milan Tylich, 1. ročník  Bc., obor Systémové inženýrství 

 

K tomuto návrhu proběhla diskuse: 

• Doc. PhDr. Olga Březinová, CSc.  vznesla dotaz, zda je předložený návrh  návrhem 
studentské komory.  Předsedkyně studentské komory Lucie Vilamová v reakci uvedla, 
že tento návrh studentská komora neprojednávala. Uvedla rovněž, že na studentskou 
komoru se v této věci neobrátil žádný student a  tento návrh je návrhem jednoho 
studenta a jednoho člena studentské komory. Uvedla, že volby do Volební komise pro 
volby do studentské komory AS EkF proběhly řádně na minulém jednání AS EkF a že 
neví, proč jsou napadány. Uvedla, že minulý návrh vycházel z názorů 4 členů 
studentské komory, a že předložený návrh je návrhem pouze jednoho člena. Uvedla, že 
jednání volební komise je po dohodě s předsedou AS EkF svoláno na 14:00 hod. a také 
že nechápe, proč by ve volební komisi museli být zastoupeni zástupci všech studijních 
oborů. Uvedla, že volební komise je od toho, aby pracovala, a neznamená to, že tím, že 
v ní budou čtyři studenti z oboru Marketing a obchod a jeden z oboru  Účetnictví, 
budou ovlivněny volby.    

• Ing. Radim Lauko v reakci uvedl, že pokud by volby měly zároveň probíhat 
v Ostravě, ve Valašském Meziříčí a v Uherském Hradišti, jejich realizace by 
v pětičlenné volební komisi nebyla možná. Uvedl, že jeho návrh vychází z potřeby 
zajištění organizace voleb, kde pět členů by zabezpečovalo volby v Ostravě, tři členové 
budou ve Valašském Meziříčí a  tři v  Uherském Hradišti. 

• Doc. Ing. Martin Macháček, Ph.D. uvedl, že plně rozumí námitkám, které jsou 
vznášeny a konstatoval, že je to poněkud méně standardní způsob jednání. Vznesl 
rovněž dotaz na předsedkyni studentské komory, zda existují principiální důvody pro 
odmítnutí tohoto návrhu, anebo se nelíbí způsob komunikace, jaký probíhal ve 
studentské komoře. Dále upozornil na skutečnost, že se jedná také volby do 
univerzitního senátu a Ing. Radim Lauko je zástupcem studentů v celoškolském 
senátu, dokonce místopředsedou univerzitní studentské komory, a vzhledem k tomu, 
jeho návrh  považuje za legitimní. 

• Doc. RNDr. Milan Šimek, Ph.D. uvedl, že o způsobu výběru kandidátů do Volební 
komise ze strany studentské komory není detailně informován, nicméně se domnívá, že 
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z důvodu organizačního zajištění voleb považuje předložený návrh za racionální  a 
přiklání se k němu. 

• Doc. Dr. Ing. Dana Dluhošová vznesla dotaz, zda byli osloveni také studenti na 
detašovaných pracovištích ve Valašském Meziříčí či Uherském Hradišti, a že by nic 
nebránilo tomu, aby se mohli práce Volební komise také účastnit.    

• Lucie Vilamová uvedla, že studenti z detašovaných pracovišť osloveni nebyli. Dále 
objasnila návrh na realizaci voleb do studentské komory, který spočívá v tom, že 12.5. 
2008 a 13.5. 2008 proběhnou volby v Ostravě a 14.5. 2008 pak na detašovaných 
pracovištích.  Tzn., že organizačně jsou volby zvládnutelné současnou řádně zvolenou 
komisí. 

• Ing. Boris Navrátil připomenul, že nízký počet členů komise byl diskutován již na 
minulém zasedání AS EkF. Vznesl dotaz, zda doktorandi uvedení v předloženém 
návrhu jsou s touto skutečností obeznámeni a zda jsou schopni se podílet na práci této 
komise. Ve svém vystoupení zařazení doktorandů uvítal a připomenul pozitivní 
zkušenosti z práce volební komise z minulého období, ve které byli doktorandi 
zapojeni. Ing. Radim Lauko v reakci na tento dotaz uvedl, že všichni navržení jsou o 
tomto zpraveni a vyjádřili souhlas, že se v případě schválení, budou podílet na 
organizaci průběhu voleb.  

• Doc. PhDr. Olga Březinová, CSc.  uvedla, že to chápe jako nestandardní postup a 
vznesla dotaz na Ing. Radima Lauka, proč tak neučinil před tím, než studentská 
komora navrhovala kandidáty. Uvedla, že by ji zajímalo, jakou cestou došel 
k předloženému seznamu a proč chce měnit usnesení senátu, které by mohlo být podle 
jejího názoru změněno pouze v případě, že zvolená pětičlenná komise nebude 
akceschopná a nebude plnit své úkoly. Ing. Radim Lauko v reakci uvedl, že jím 
navržení lidé se sami přihlásili a vyjádřili zájem poté, co zhlédli zápis z minulého 
jednání AS EkF. Ohledně standardnosti a nestandardnosti podání návrhů uvedl, že 
studentská komora se na projednání svého prvního návrhu také nesešla 

• Doc. Ing. Josef Fiala, CSc. vznesl dotaz, zda jsou v předloženém návrhu uvedeni i 
studenti z detašovaných pracovišť a upozornil na skutečnost, že student 1. ročníku 
bakalářského studia nemůže být student oboru, ale studijního programu, a že EkF obor 
Systémové inženýrství v bakalářském studijním programu neměla a nemá. Ing. Radim 
Lauko v reakci uvedl, že při koncipování návrhu vycházel z informace studenta, který 
se pravděpodobně cítil studentem oboru systémové inženýrství. Dále uvedl, že studenti 
z detašovaných pracovišť jej neoslovili. Konstatoval, že svůj návrh koncipoval tak, aby 
komise byly na detašovaných pracovištích tříčlenné, v Ostravě pětičlenná a volby 
mohly proběhnout na všech pracovištích najednou.  

• Doc. PhDr. Olga Březinová, CSc.  vznesla opětovně dotaz na Ing. Radima Lauka, 
proč svůj návrh neprojednal ve studentské komoře AS EkF. Ing. Radim Lauko 
v reakci konstatoval, že odpovědnost za volby do AS EkF má senát jako celek. Uvedl, 
že vzhledem k tomu, že zasedání studentské komory už nebylo dlouhou dobu, ani 
složení volební komise pro minulé jednání nebylo projednáno a také komora 
neprojednávala samotný průběh realizace voleb do AS, se dá o funkčnosti studentské 
komory AS EkF pochybovat.   

• Ing. Boris Navrátil, CSc. vyzval Ing. Radima Lauka, zda chce studenta, u něhož je 
nepřesně uveden obor v návrhu ponechat, a dále vyzval členy senátu, aby se vyjádřili 
zda hlasovat o rozšíření jako celku nebo po jménech. Ing. Radim Lauko v reakci 
uvedl, že dodatečně upřesní studijní program, který student studuje a dále navrhl, aby 
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se nejdříve schválilo to, že se volební komise rozšíří o 6 členů a pak by se hlasovalo o 
návrhu jako celku, případně o jednotlivých členech. 

• Doc. PhDr. Olga Březinová, CSc.  uvedla, že by se mělo hlasovat o zrušení usnesení. 
Ing. Boris Navrátil, CSc. v reakci uvedl, že volební komise byla ustanovena na 
minulém jednání s tím, že počet členů může být upraven, pokud jsou k tomu řádné 
důvody. Za relevantní považuje doplnění volební komise o doktorandy. Uvedl, že 
v případě dalších návrhů za předpokladu, že to usnadní práci komise, s tím osobně 
problém nemá, ale už necítí tak vysokou míru naléhavosti jako v případě doplnění o 
studenty z různých forem studia. Ing. Radim Lauko v reakci konstatoval, že AS EkF 
ve svém usnesení ustavil volební komisi pro volby do studentské komory AS EkF 
VŠB-TUO na období 2008-2011 ve složení …. , a není tam uvedeno, že je to 
pětičlenná komise. Uvedl, že stačí dovolit nové členy. 

 
• Doc. Ing. Naděžda Klabusayová, CSc. vznesla dotaz na Lucii Vilamovou, jak budou  

rozděleni členové volební komise v případě voleb na detašovaných pracovištích, zda 
budou rozděleni na 3 člennou a 2 člennou komisi. Lucie Vilamová v reakci uvedla, že 
by bylo možno uvažovat o rozšíření komise o doktoranda v souladu s návrhem 
předsedy AS EkF tak, aby každá komise měla 3 členy. 

 
• Doc. Dr. Ing. Dana Dluhošová se dotázala, jaká je práce studentské komory a jaký byl 

klíč při oslovení studentů. Uvedla, že pokud se osloví studenti mailem v případě jiných 
záležitostí, pak lze studenty oslovit mailem i v případě voleb do akademického senátu. 
Uvedla, že by se našla spousta dalších lidí, kteří by byli ochotni spolupracovat. Vznesla 
rovněž dotaz, jakým způsobem budou zajištěny volby ve Valašském Meziříčí a 
Uherském Hradišti.  

 
• Ing. Boris Navrátil, CSc. vyzval k rozhodnutí o způsobu hlasování. 
 
• Prof. Ing. Jiří Kern, CSc. ve svém vystoupení uvedl, že mu vadí nestandardní výběr 

kandidátů a jistý nepořádek ve studentské komoře.  Konstatoval, že se v případě tohoto 
hlasování zdrží, i když bere ten důvod, že by členů volební komise mělo být více. 

 
• Ing. Boris Navrátil, CSc. konstatoval, že mu zákon ukládá pouze oslovit studentskou 

komoru a nemůže ovlivnit jejich činnost a rozhodnutí z pohledu např. zastoupení 
studentů jednotlivých typů studia. Lucie Vilamová v reakci konstatovala, že 4 členové 
studentské komory pracují zcela standardně, dokáží se operativně domlouvat a 
spolupracovat. Jeden člen stojí velmi často v opozici, velmi často se snaží rozhodovat 
úplně jinak než ostatní, a proto taky vzniklo to, co vzniklo.    

 
• Doc. PhDr. Olga Březinová, CSc. navrhla 10 minutovou přestávku v jednání AS EkF 

z důvodu, ať se studentská komora odebere projednat předložený návrh a přijde se 
svým návrhem. 
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Návrh usnesení  
      
   AS schvaluje přerušení svého jednání na 10 minut, aby se dal prostor studentské komoře 
k nalezení kompromisního řešení ve složení volební komise pro volbu do studentské 
komory AS EkF  
        
     Výsledek hlasování:     počet přítomných:           14  

                                             pro návrh :                      13  
                                             proti návrhu:                    0  
                                             zdržel se:                           1   
 
 
Jednání AS EkF  VŠB-TU Ostrava bylo přerušeno na 10 minut. 
 
Předseda AS EkF Ing. Boris Navrátil, CSc. vyzval po zahájení přerušeného jednání AS 
EkF  VŠB-TU Ostrava předsedkyni studentské komory Lucii Vilamovou, aby informovala 
o výsledku jednání studentské komory.  
 
Lucie Vilamová uvedla, že jednali 4 členové studentské komory a konstatovala, že Ing. 
Radim Lauko trvá na svém návrhu. Ostatní tři členové vzali v úvahu námitky uvedené 
v diskusi  a navrhují kompromisní řešení, aby senát z předloženého seznamu dovolil dva 
členy volební komise pro volby do studentské komory na celkový počet 7 a to Martinu 
Holcovou a Ing. Aleše Meleckého.  Komise by tak měla být dostatečně početná, byli by 
v ní zastoupeni studenti různých oborů a také doktorand. Předložený návrh považuje za 
průchodný a vyhovující všem námitkám, které padly v diskusi. 
 
Ing. Radim Lauko uvedl, že s předloženým kompromisním návrhem nesouhlasí a 
konstatoval, že si myslí, že počet členů volební komise měl být vyšší, a také má odlišný 
názor na organizaci průběhu voleb do studentské komory. Uvedl, že podle jeho názoru by 
měly probíhat na všech detašovaných pracovištích ve stejném termínu jako v Ostravě, a to 
minimálně jeden den. Jako příklad podobného řešení uvedl volby do studentské komory  
Hornicko-geologické fakulty v Ostravě a v Mostě. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
¨ 
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O návrhu Lucie Vilamové bylo hlasováno. 
 
 
Návrh usnesení  
      
   AS schvaluje rozšíření volební komise pro volbu do studentské komory AS EkF na 
období 2008-2011 o: 
                                 Martinu Holcovou,       1. roční NMgr., obor Eurospráva 

                                Ing. Aleše Meleckého,   2. ročník dokt. studium, obor Ekonomie 

  
      Výsledek hlasování:     počet přítomných:           14  

                                             pro návrh :                         6  
                                             proti návrhu:                     1  
                                             zdržel se:                            7   
 
Návrh nebyl přijat. 
 
Následně bylo hlasováno o návrhu Ing. Radima Lauka. 
 
 
    Návrh usnesení  
      
   AS schvaluje rozšíření volební komise pro volbu do studentské komory AS EkF na 
období 2008 – 2011 o: 
                              Ing. Petra Gurného,  2. ročník dokt. studium, obor Finance 

                              Martinu Holcovou,  1. ročník  NMgr., obor Eurospráva 

                              Lucie Holkovou,  1. ročník  NMgr., obor Ekonomika podniku 

                              Petra Kubíka,   2. ročník NMgr. obor Ekonomika podniku 

                              Ing. Aleše Meleckého,  2. ročník dokt. studium, obor Ekonomie 

                              Milana Tylicha,   1. ročník  Bc., obor Systémové inženýrství             
                                                            (Po dodatečném  upřesnění: studijní program  
                                                            Systémové inženýrství a informatika) 
                

      Výsledek hlasování:     počet přítomných:           14  

                                             pro návrh :                        8  
                                             proti návrhu:                     4  
                                             zdržel se:                            2   

 
 

Předložený návrh byl přijat. 
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Ad1/ Vyhlášení voleb do AS EkF VŠB-TUO na období 2008 – 2011 

 

Předseda AS EkF Ing. Boris Navrátil, CSc. vyzval členy AS ke vznesení připomínek, 
případně k návrhům úprav některých termínů uvedených v materiálu Opatření AS k Volbě 
Akademického senátu Ekonomické fakulty VŠB-TU Ostrava a k volbě do Akademického 
senátu VŠB-TU Ostrava na období let 2008-2011. 
 
Lucie Vilamová  navrhla doplnění termínu 1. kola voleb o třetí den, s tím, že 12.5 2008. a 
13.5. 2008 proběhnou volby v Ostravě a dne 14.5.2008 ve Valašské Meziříčí a v Uherském 
Hradišti. 
 
Ing. Radim Lauko navrhl, aby se volby do studentské komory konaly souběžně v Ostravě 
a na detašovaných pracovištích v termínu 12.5. – 14.5.2008, s tím, že na detašovaných 
pracovištích by se konaly minimálně jeden den (pondělí) s možností na základě rozhodnutí 
volební komise je prodloužit na dny dva. Ve svém vystoupení apeloval na to, že by měl 
senát usilovat o to, aby účast ze strany studentů byla co nejvyšší. 
 
Na základě diskuse byl v předloženém opatření stanoven termín předvolebních 
shromáždění na den 30.4.2008  pro obě komory.  
  
Ing. Radim Lauko, navrhl do přílohy č.II doplnit identifikační údaj studenta. Tato 
připomínka byla v rámci diskuse akceptována a do materiálu zapracována. 
Následně  bylo hlasováno o upraveném návrhu s doplněním termínů navržených  Lucií 
Vilamovou. 
 
 
    Návrh usnesení  
      
   AS schvaluje  Opatření AS k Volbě Akademického senátu Ekonomické fakulty VŠB-TU    
                          Ostrava a k volbě do Akademického senátu VŠB-TU Ostrava na období let  
                          2008-2011  (příloha ). 
  
                Výsledek hlasování:   počet přítomných:               14  

                                                     pro návrh :                           12  
                                                     proti návrhu:                         0  
                                                     zdržel se:                                2   

 
 
 
Předložený návrh byl schválen. 
 
Bc. Markéta Kovářová vyzvala AS EkF, aby schválil, že nebude možné, aby kandidáti 
stáli během voleb před urnami a přesvědčovali studenty, aby je volili. 
 
Doc. PhDr. Olga Březinová, CSc. v této souvislosti navrhla formulaci, že volební kampaň 
končí 24 hodin před volbami. 
 
. 
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Ing. Radim Lauko souhlasil s návrhem Bc. Markéty Kovářové, aby v prostorách, kde se 
volí, nebyli kandidáti a neovlivňovali voliče. Při minulých volbách se tak dělo a bylo to 
nedůstojné. Konstatoval, že v jiných prostorách by, podle jeho názoru, kampaň probíhat 
mohla a poukázal na stejnou úpravu omezení volební kampaně při volbách do 
zastupitelských orgánů ČR. 
 
Na dané téma proběhla diskuse týkající se: 

• volební kampaně kandidátů v minulém období, 
• vymezení, co to je volební kampaň,  
• sankcí spojených s nedodržením usnesení AS EkF týkajícího se volební kampaně. 

 
AS EkF konstatoval, že posouzení dodržení usnesení AS EkF je plně v rukou příslušné 
volební komise. 
 
 

Návrh usnesení 
 
     AS se usnáší,  že předvolební kampaň nebude probíhat ze strany kandidátů ve dnech   
                            konání voleb. 
  
                Výsledek hlasování:   počet přítomných:               14  

                                                     pro návrh :                           14  
                                                     proti návrhu:                         0  
                                                     zdržel se:                                0   

 
   
 
Ad2/ Různé 
 
Děkan doc. Ing. Josef Fiala, CSc. předložil rozšíření Vědecké rady EkF VŠB-TU Ostrava 
pro poslední jednání 16.4.2008 o doc. Dr. Ing. Danu Dluhošovou  na její žádost. 
 
Doc. Dr. Ing. Dana Dluhošová uvedla, že na Vědecké radě EkF VŠB-TUO budou 
projednávána profesorská řízení, která bude ve svém funkčním období předkládat Vědecké 
radě VŠB-TUO. Z tohoto důvodu požádala pana děkana o tuto možnost. Děkan doc. Ing. 
Josef Fiala CSc. se s tímto zdůvodněním zcela ztotožnil a návrh na rozšíření podpořil. 
 
 
 
  AS schvaluje    doc. Dr. Ing. Danu  Dluhošovou  členkou Vědecké rady EkF VŠB-TUO.  
 
                                         
                Výsledek hlasování:   počet přítomných:               14  

                                                     pro návrh :                             9  
                                                     proti návrhu:                         0  
                                                     zdržel se:                                5   
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Ing. Boris Navrátil, CSc. uvedl, že příští jednání AS EkF proběhne 22.4.2008. 
 
 
 
 
V Ostravě  7. 4. 2008                                                                  Ing. Boris Navrátil, CSc.   
                                                                                                            předseda 
 
 
Zápis ověřili: 
 
doc. Ing. Naděžda Klabusayová, CSc. 
 
Ing. Radim Lauko 
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Příloha  
  
Opatření AS k volbě Akademického senátu Ekonomické fakulty VŠB-TU 
Ostrava a k volbě do Akademického senátu VŠB-TU Ostrava na období 
let 2008-2011 
 

 
• Volby AS EkF i VŠB-TUO se řídí Volebním a jednacím řádem EkF a VŠB-TU 

Ostrava a uskuteční se v období 2. - 20.5.2008. 
 

• Volební komise si na své první schůzi 1. 4. 2008 zvolí předsedu, místopředsedu a 
zapisovatele a dále se ve své práci budou řídit Volebním a jednacím řádem AS EkF 
a VŠB-TU Ostrava. 

 
• Na fakultě budou vytvořeny dva volební okrsky – zaměstnanecký a studentský. 

Členové akademické obce fakulty z řad zaměstnanců volí členy zaměstnaneckých 
komor fakultního a celoškolského senátu a členové akademické obce fakulty z řad 
studentů volí členy studentských komor obou senátů. 

 
• Katedry navrhnou zpravidla 2 kandidáty na členy AS. Přitom postupují podle 

Volebního a jednacího řádu AS EkF VŠB-TU Ostrava. Návrhy kandidátů předloží 
vedoucí kateder předsedovi příslušné volební komise písemnou formou na určeném 
formuláři (vzor v příloze č.I). 

           T – 25. 4. 2008 
 

• Samostatní kandidáti předloží svou kandidaturu podpořenou minimálně 20 
podpisy členů akademické obce ve svém okrsku písemně předsedovi volební 
komise na určeném formuláři (vzor v příloze č.II). 

     T – 25. 4. 2008 
 

• Volební komise svolají předvolební shromáždění a představí jednotlivé 
kandidáty. 
Termín předvolebního shromáždění pro studenty – 30.4.2008. 
Termín předvolebního shromáždění pro zaměstnance – 30.4.2008 
 

• V případě potřeby se budou volby v příslušném okrsku opakovat.  
             T – 1. kolo voleb:  12. – 13. 5. 2008 v Ostravě,   

14. 5. 2008 ve Valašském Meziříčí a v Uherském Hradišti. 
 
                    2. kolo voleb (v případě potřeby): 19. 5. 2008. 

 
• Společné zasedání odstupujícího a nového senátu se uskuteční do 30.8.2008. 
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 Příloha č.I 
 

Kandidátka do AS EkF VŠB - TU Ostrava 
pro kandidáty z kateder 

na období 2008-2011 
 
 

Jméno a příjmení: ……………………………… Místo a datu narození:……………..……. 
 
Bydliště: 
……………………………………………………………………………………………… 
 
Pracoviště: 
……………………………………………………………………………………………… 
 
Stručný volební program: 
………………………………………………………………….…………………………. 
 
…………………………………………………………………………………………….. 
 
……………………………………………………………………………………………… 
 
……………………………………………………………………………………………… 
 
……………………………………………………………………………………………… 
 
V případě potřeby pokračujte na druhé straně. 
 
 
 
 
                                                                 Podpis kandidáta: ……….………………………..      

 
 
 
 
Doporučení katedry: 
 
 
 
 
 
V Ostravě dne ……… 
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Příloha č. II 
Kandidátka do AS EkF VŠB - TU Ostrava 

pro samostatného kandidáta 
na období 2008 – 2011 

 
 

Jméno a příjmení: ……………………. …Místo a datum narození……………..…………. 

Bydliště: 
……………………………………………………………………………………………… 
 
 
Pracoviště: 
……………………………………………………………………………………………… 
 
 
Stručný volební program:……………………………………………………………………. 
 
……………………………………………………………………………………………….. 
 
……………………………………………………………………………………………… 
 
……………………………………………………………………………………………… 
 
……………………………………………………………………………………………… 
 
 
V případě potřeby pokračujte na druhé straně. 
 
 
 

Podpis kandidáta…….………………………..        
 
 
V Ostravě dne ………………….                 
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Jméno navrhovatele Identifikační číslo 
studentax Podpis navrhovatele

1.     

2.     

3.     

4.     

5.     

6.     

7.     

8.     

9.     

10.     

11.     

12.     

13.     

14.     

15.     

16.     

17.     

18.     

19.     

20.     

 
   x) v případě, že jde o volbu do studentské komory AS 

 


